

No. 38301

February 21, 2019

Le 21 février 2019

BETWEEN:

ENTRE :

Zhenhua Wang and Chunxiang Yan

Zhenhua Wang et Chunxiang Yan

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Her Majesty the Queen, Oxana M. Kowalyk (ID Member), Susy Kim (ID Member), Iris Kohler (ID Member), Officer O'Hara (CBSA Officer), Hal Sippel, Eric Blenkarn, Andrej Rustja, CBSA Officers, all Johns and Jane Doe CBSA/CIC Officials unknown to the Applicants, involved in the arrest, detention and continued detention of the Applicants, Minister of Citizenship and Immigration and Attorney General of Canada

Sa Majesté la Reine, Oxana M. Kowalyk (Commissaire de la SI), Susy Kim (Commissaire de la SI), Iris Kohler (Commissaire de la SI), Agent O'Hara (Agent d'ASFC), Hal Sippel, Eric Blenkarn, Andrej Rustja, Agents d'ASFC, tous les John et Jane Doe fonctionnaires de l'ASFC/CIC inconnus aux demandeurs, impliqués dans l'arrestation, la détention et le maintien en détention des demandeurs, Ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration et Procureur général du Canada

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La

from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-339-16, 2018 FCA 46, dated February 28, 2018, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-339-16, 2018 FCA 46, daté du 28 février 2018, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

J.S.C.C.
J.C.S.C.